
Or.V.0062-112/2000

Protokół Nr 112/2000
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 20 grudnia 2000 roku

Obecni według listy obecności , w załączeniu / zał. nr 1 /. Obradom przewodniczył
Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Porządek dzienny obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:
1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Podpisanie  aneksów  do  porozumień  z  Gminą  Michałowo  w  sprawie  dotacji  na

dofinansowanie  samochodu  sanitarnego  i  dotacji  na  remont  ośrodka  zdrowia  w
Jałówce.

3. Rozliczenie dotacji w dziale opieka zdrowotna z Gminą Zabłudów, Tykocin, Łapy i
Poświętne.

4. Uchwała zarządu w sprawie wyrażenia opinii dot. zbycia majątku trwałego SP TZOZ
w Białymstoku na rzecz gabinetów stomatologicznych w Przychodni w Wasilkowie /
235/2000 /.

5. Wyrażenie  opinii  w  sprawie  nabycia  sprzętu  medycznego  przez  SP  ZOZ-y  w
Białymstoku i w Łapach.

6. Wniosek WSS o wprowadzenie zmian w budżecie 2000 roku.
7. Sprawa wynajmu pomieszczeń przez SP TZOZ w Białymstoku /  Michałowo / i  SP

ZOZ w Łapach / Łapy /.
8. Informacja o sytuacji finansowej ZOZ-ów.
9. Wniosek WSS w sprawie przyznania nagród dyrektorom ZOZ-ów.
10. Pismo Okręgowej Izby Lekarskiej.
11. Decyzja  Gminy  Gródek  dot.  umorzenia  podatku  od  nieruchomości  w  Królowym

Moście.
12. Interpelacje  radnego  Andrzeja  Horodeńskiego.  Informacja  o  możliwości

wyegzekwowania od upadłej spółki "Mitex" należności za dostarczony surowiec przez
rolników.

13. Autopoprawka Zarządu do projektu uchwały budżetowej na 2001 rok / 236/2000 /.
14. Zmiana  planu  przychodów  i  rozchodów  PFOŚ  i  GW  w  2001  roku  z  racji  nie

wywiązywania  się  wnioskodawców  /  Gmina  Wasilków  i  Supraśl  /  z  obowiązku
złożenia wymaganej dokumentacji do uzyskania przyznanej w 2000 roku dotacji.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  dochodów  Skarbu  Państwa  Podlaskiemu
Urzędowi Wojewódzkiemu za miesiąc grudzień 2000 roku / 237/2000 /.

16. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie na 2000 rok / 238/ 2000 /.
17. Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000

rok.
18. Podpisanie umowy z Gminą Gródek dot. zimowego utrzymania dróg.
19. Projekt umowy z Gmina Tykocin dot. wymiany krawężników i chodników na ul. 11-go

Listopada - na koszt Gminy.
20. Odpowiedź na pismo "Biafamaru" w sprawie klasyfikacji dróg.



21. Informacja  o  wykorzystaniu  środków  finansowych  gmin  na  remonty  dróg
powiatowych w 2000 roku.

22. Wniosek do Wydziału Ksiąg Wieczystych w sprawie ujawnienia własności powiatu, po
komunalizacji nieruchomości.

23. Podpisanie protokołów PT dotyczących nieruchomości ZOZ-ów.
24. Sprawa  komunikacji  w  Łapach  -  projekt  zmiany  uchwały  Zarządu  w  sprawie

wypowiedzenia prowadzenia spraw z zakresu komunikacji.
25. Pisma  Dyrektorów Domów Dziecka  w  Supraślu  i  w  Krasnem  w sprawie  dodatku

trudnościowego.
26. Odpowiedź na wniosek ZHP w sprawie udzielenia dotacji.
27. Kalendarz imprez kulturalnych na terenie powiatu w 2001 roku.
28. Zaproszenia na posiedzenia Komisji Rady.
29. Informacja z badania jakości pracy w LO w Łapach.
30. Sprawa umowy dot. opracowania herbu.
31. Sprawa życzeń świątecznych.
32. Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie  Zarządu,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  protokołów  Nr  108/2000  i

109/2000 , przyjęli je jednogłosnie , bez uwag.

Ad. 2
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę podpisania

aneksu z Gminą Michałowo w sprawie przekazania dotacji na dofinansowanie samochodu
sanitarnego / kwestia zmiany kwoty: z 11.232 zł na 11.802,60 zł/. Po rozliczeniu do końca
listopada, by zabezpieczyć funkcjonowanie przejazdów karetki do końca roku, niezbędne
jest przyjęcie dotacji z Gminy.

Zarząd  Powiatu  jednogłosnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.  aneksu,
upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza
i członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. nr 2 /.

Kolejny aneks dot.  przedłużenia terminu rozliczenia dotacji  z Gminy na remont
Ośrodka Zdrowia w Jałówce.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.  aneksu,
upoważniając  do  złożenia  podpisów  Przewodniczącego  Zarządu  -  Pana  Wiesława
Pusza i członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. nr 3 /.
Zarząd zobowiązał WSS do przesłania powyższych aneksów Gminie.

Ad. 3
Wydział Spraw Społecznych przygotował rozliczenie dotacji:

1) z  Gminą  Zabłudów  /  dofinansowanie  kosztów  rzeczowych  utrzymania  obiektu
Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Rybołach - zał. nr 4 /,

2)  Z  Gminą  Tykocin  /  zakup  lampy  stomatologicznej  światło-  utwardzalnej  dla
Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Jeżewie Starym - zał. nr 5 /,

3) z Gminą Łapy / udzielenie pomocy finansowej na remont Przychodni w łapach - zał. nr
6 /,

4) z Gminą Poświętne / remont bieżący Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poświętnem - zał.
nr 7 /.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  rozliczenia  powyższych  dotacji  z
Gminami  Zabłudów,  Tykocin,  Łapy  i  Poświętne,  upoważniając  do  złożenia
podpisów Przewodniczącego zarządu - Pana Wiesława Pusza.
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Zobowiązano WSS do przesłania ww. rozliczeń gminom.

Ad. 4
Starosta  Białostocki  przedłożył  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w

sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w
sprawie  przeznaczenia  do  zbycia  na  rzecz  lekarzy  prowadzących  gabinety
stomatologiczne w Przychodni w Wasilkowie. Są dołączone dwa protokoły zdawczo-
odbiorcze, gdzie wyliczona jest wartość tego sprzętu. Do tego dołączona jest Uchwała
Nr 7/2000 Rady Społecznej przy SP TZOZ w Białymstoku, opiniująca pozytywnie
wniosek  w sprawie zbycia majątku trwałego Przychodni Rejonowej w Wasilkowie /
zał. nr 8 /.
Wyjasnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska.  Wartość
księgowa  ww.  sprzętu  jest  określona  na  poziomie  5.000  zł,  ale  opinia  o  stanie
technicznym,  wydana  30  listopada  2000  roku  wskazuje  ok.  70%  stopnia  zużycia
sprzętu  /  zał.  nr  9  /.  Ci,  którzy  chcą  nabyć  ten  sprzęt,  są  świadomi  jego  stanu
technicznego / zepsuty mikrosilnik /. Od kwoty 5.733 zł trzeba odliczyć 70% zużycia
sprzętu i wówczas wartość sprzętu będzie znacznie niższa niż aktualnie.

Pani Skarbnik zwróciła uwagę członków Zarządu, iż kwota 5.733 zł jest to wartość
bez umorzeń.

Po dyskusji,  członkowie Zarządu uznali, iż niezbędne jest ustalenie, jaka jest
wartość początkowa sprzętu oraz stawka umorzeniowa / odpisy amortyzacyjne / i
do czego należy odnieść stopień zużycia 70 % .

Pani  Wojciechowska  zwróciła  uwagę,  iż  Zarząd  Powiatu  opiniuje  fakt
przeznaczenia do zbycia części majątku SP TZOZ-u w Białymstoku, natomiast kwestia
ustalenia ceny- to są rokowania pomiędzy tym, który jest zainteresowany kupnem a
sprzedającym.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 235/2000 z dnia
20  grudnia  2000  roku  w sprawie  wyrażenia  opinii  dot.  zbycia  części  majątku
trwałego  SP TZOZ  w  Białymstoku  na  rzecz  lekarzy,  prowadzących  gabinety
stomatologiczne w Przychodni Rejonowej w Wasilkowie / zał. nr 10 /.

Ad. 5
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  złożyła  wyjaśnienia  dot.  nabycia  sprzętu

medycznego przez ZOZ-y w Białymstoku i w łapach. Przedstawiła zebranym Uchwałę
Nr 12/2000 Rady Społecznej SP ZOZ-u w Łapach w sprawie zakupu nowego sprzętu
medycznego / zał. nr 11 /.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  uważa  za  zgodny  z  zasadami  określonymi
uchwałą Nr XVIII/93/2000 Rady Powiatu Białostockiego z dnia 27 kwietnia 2000
roku  w  sprawie  zakupu  lub  przyjmowania  darowizn  aparatury  i  sprzętu
medycznego przez publiczne zakłady opieki zdrowotnej z powiatu białostockiego
-dokonanie zakupu sprzętu medycznego w postaci DUODENDOSKOPU, Aparatu
USG z Dopplerem i REUTYLIZATORA, zaopiniowanego pozytywnie Uchwałą Nr
12/2000 Rady Społecznej przy SP ZOZ w Łapach.

Następnie  Pani  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  Uchwałę  Nr
10/2000 Rady Społecznej przy SP TZOZ w Białymstoku z dnia 12 grudnia 2000 roku
w sprawie zakupu defibrylatora do Poradni Kardiologicznej / zał. nr 12 /.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu  uważa  za  zgodny  z  zasadami
określonymi Uchwałą Nr XVIII/93/2000 Rady Powiatu Białostockiego z dnia 27
kwietnia 2000 roku w sprawie zakupu lub przyjmowania darowizn aparatury i
sprzętu  medycznego  przez  publiczne  zakłady  opieki  zdrowotnej  z  powiatu
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białostockiego  -dokonanie  zakupu sprzętu  medycznego  w  postaci
DEFIBRYLATORA   zaopiniowanego  pozytywnie  Uchwałą  Nr  10/2000  Rady
Społecznej przy SP TZOZ w Białymstoku z dnia 12 grudnia 2000 roku.

Ad. 6
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  wniosek  Wydziału  Spraw

Społecznych o wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok / zał. nr 13 /.
Powyższe  zmiany  dotyczą  wprowadzenia  do  budżetu  powiatu  dotacji  z  Gminy
Michałowo,  w  kwocie  570,60  zł,  wynikającej  z  aneksu  do  porozumienia  na
dofinansowanie samochodu sanitarnego przy Ośrodku Zdrowia w Michałowie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłosnie,  pozytywnie  zaopiniował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały w sprawie
zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.

Ad. 7
Pan Wiesław Pusz przybliżył zebranym sprawę dotyczącą wynajmu pomieszczeń

przez SP ZOZ-y w Białymstoku i w Łapach. Sprawa ta była przedmiotem posiedzeń
Rad Społecznych, które wyraziły pozytywne opinie w tym temacie.

Zarząd Powiatu, jednogłosnie, pozytywnie zaopiniował umowy najmu lokali,
zawarte z niepublicznymi zakładami opieki zdrowotnej, zarówno przez SP TZOZ
w Białymstoku, jak i SP ZOZ w Łapach / zał. nr 14 /.

Ad.8
Informację o sytuacji finansowej ZOZ-ów ,w formie pisemnej, złożyła zebranym

Pani Maria Grażyna Kalińska / zał. nr 15 /. Ww. informacja została przygotowana na
podstawie otrzymanych danych. Z przedłożonego wykazu widać, iż wynik finansowy
na dzień 30 listopada 2000 roku w SP TZOZ w Białymstoku wynosi 618,4 tys. zł, a w
SP ZOZ w Łapach - 532,2 tys. zł .
Pani  Ewa  Słojewska  Zaręba  poprosiła  o  wyjaśnienie  sprawy,  ponieważ  wynik

finansowy w jednostce w Łapach, jej zdaniem jest zbyt wysoki. Szczegółowych wyjaśnień
w tym zakresie udzieliła Pani Skarbnik.

Ad. 9
Starosta  Białostocki  przedłożył  członkom  zarządu  wniosek  WSS  w  sprawie

przyznania nagród Dyrektorom SP ZOZ-ów:
1. Panu Stanisławowi Zarębie  w wysokości 2.000 zł,
2. Panu Walentemu Rogowskiemu w wysokości 2.000 zł / zał. nr 16 /.
Zarząd  Powiatu,  uznał,  iż  wkład  Dyrektorów  i  zaangażowanie  w  pracę  są

niewątpliwie ogromne, dlatego też przyznaje obu Dyrektorom nagrody pieniężne w
wysokości 1.500 zł.
Sprawę skierowano do Pani Teresy Popławskiej, celem realizacji.

Ad. 10
Starosta  Białostocki  zapoznał  członków  Zarządu  z  pismem  Okręgowej  Izby

Lekarskiej z siedzibą w Białymstoku nr OIL-749/2000 z dnia 15 grudnia 2000 roku / zał.
nr 17 /.

Szczegółowych wyjaśnień udzieliła  Pani Ewa Słojewska Zaręba - Członek Zarządu
Powiatu.  Stwierdziła  ona,  iż  Dyrektorzy  SP  ZOZ-ów  nie  zgadzają  się  ze  sposobem
kontraktowania  usług  medycznych  przez  PRKCh,  obawiając  się  zróżnicowania  i
niedoszacowania  kontraktów.  Dyrektorzy  i  Izba  Lekarska  wystosowali  pismo do  Kasy
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Chorych  z  prośbą  o  wyjaśnienia.  W  ww.  odpowiedzi  PRKCh  wyjaśniła,  iż  wartość
punktowa procedur będzie stała. Szpital powiatowy otrzyma więc za wykonaną procedurę
tyle  samo,  ile  szpital  wojewódzki  czy  kliniczny.  Nowy  sposób  finansowania  usług
medycznych będzie polegać na co miesięcznych rozliczeniach rachunków za wykonane już
procedury i świadczenia.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości, kierując je do Pani Haliny
Żelazowskiej.

Ad. 11
Zarząd  Powiatu  przyjął  do  wiadomości  Decyzję  Wójta  Gminy  Gródek  w

sprawie umorzenia podatku od nieruchomości w Królowym Moście za 2000 rok / zał.
nr 18 /.

Ad. 12
Starosta  Białostocki  zapoznał  Zarząd  z  interpelacjami  radnego  Pana  Andrzeja

Horodeńskiego:
1. w sprawie pozostawienia Komisariatu Policji w Zabłudowie / zał. nr 19 /,
2. w sprawie możliwości wyegzekwowania od upadłych Zakładów Mleczarskich "Mitex"

Sp.  z  o.o  zaległych  należności  za  dostarczone  mleko  przez  rolników  z  Gminy
Zabłudów / zał. nr 20 /.

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  wyjaśniła,  iż  w  pierwszej  sprawie  skierowano
wystąpienie do Komendanta Miejskiej Policji w Białymstoku, celem złożenia wyjaśnień.
Po  otrzymaniu  odpowiedzi,  zostanie  przygotowane  pismo  radnemu  Andrzejowi
Horodeńskiemu.

 Starosta Białostocki uważa, iż Zarząd Powiatu Białostockiego winien wystąpić
do Burmistrzów i Wójtów o zajęcie stanowiska:
"  W  związku  z  licznymi  wątpliwościami,  spowodowanymi  przeprowadzonymi
reformami w policji i zapytaniami radnych, prosimy Wójtów i Burmistrzów o zajęcie
stanowiska odnośnie tych reform".

Starosta Białostocki wyjaśnił  członkom Zarządu, iż odnośnie drugiej  interpelacji
Pani  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  przeprowadziła  postępowanie  wyjaśniające  i
przygotowała  projekt  odpowiedzi  na  interpelację.  Pan  Starosta  zapoznał  zebranych  z
projektem odpowiedzi na interpelację.

Zarząd  Powiatu,  jednogłosnie,  zaakceptował  treść  odpowiedzi  radnemu,
podpisując ją / zał. nr 21 /.
Do przesłania odpowiedzi zobowiązano pracownika obsługującego Zarząd.

Ad. 13
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła Zarządowi projekt uchwały Zarządu w

sprawie projektu budżetu Powiatu na 2001 rok,  uwzględniający wnioski  Komisji  Rady
Powiatu oraz autopoprawki Zarządu Powiatu / zał. nr 22 /.
Pani  Skarbnik  złożyła  bardzo  szczegółowe  wyjaśnienia,  zawarte  w  objaśnieniach  do
uchwały Zarządu Powiatu.

Zarząd Powiatu jednogłosnie podjął uchwałę Nr 236/2000 z dnia 20 grudnia
2000 roku w sprawie projektu budżetu Powiatu na 2001 rok / zał. nr 23 /.

Ad. 14
Członek Zarządu - Pani Jadwiga Kuteszko przedstawiła zebranym przyczyny dot.

zmiany planu przychodów i rozchodów PFOŚ i GW na rok 2001 /  zał.  nr 24 /.  Dwie
Gminy, tj. Wasilków i Supraśl nie wywiązały się z obowiązku terminowego przygotowania
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dokumentów  wymaganych  "zasadami  udzielania  dotacji  ze  środków  Powiatowego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej".  Na  inwestycję  rozbudowy  i
modernizacji  wysypiska  odpadów w Studziankach obu Gminom przyznano  dotację  po
34.000 zł. Środki zostały zarezerwowane, ale z powodu nie przygotowania dokumentacji,
nie ma możliwości zrealizowania dotacji. Nie przechodzi też ona na następny rok. Gminy
te muszą złożyć nowe wnioski na dany rok budżetowy. Środki finansowe w kwocie 68.000
zł nie przepadają, zwiększają one budżet funduszu. Ponadto na fundusz wpłynęła kwota
11.000 zł ponad planowaną w budżecie, dlatego też niezbędne było dokonanie zmian planu
przychodów i rozchodów.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  zmiany  PFOŚ  i
GW, przedstawione przez Panią Jadwigę Kuteszko.

Ad. 15  
Pani Maria Grażyna Kalińska poinformowała, iż w związku ze zmianą przepisów,

rozliczenie i przekazanie dochodów, związanych z realizacją zadań z zakresu administracji
rządowej będzie następowało dwa razy w miesiącu. Pani Skarbnik przedłożyła członkom
Zarządu projekt uchwały, z prośbą o podjęcie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 237/2000 z dnia 20 grudnia
2000 roku w sprawie przekazania dochodów Skarbu Państwa do Podlaskiego Urzędu
Wojewódzkiego / zał. nr 25 /.

Ad. 16
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym projekt uchwały Zarządu w

sprawie zmian w budżecie powiatu /  zał.  nr 26 /.  W uchwale tej zawarte są zmiany w
budżetach  poszczególnych  jednostek  na  wniosek  dyrektorów  i  również  w  związku  z
realizacją zadań. Pani Kalińska szczegółowo zreferowała poszczególne zmiany.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 238/2000 z dnia 20 grudnia
2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu  / zał. nr 27 /. Ww. uchwała podlega
przekazaniu do RIO.

Ad. 17
Pani Skarbnik poinformowała członków Zarządu, iż został przygotowany projekt

uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok. W tym projekcie zawarto
dodatkowe dochody w LO w Łapach i  ZSM w Łapach i  wprowadzono je  do  budżetu
powiatu. Zostały również przesunięte środki w kwocie 100.000 zł z UKFiS-u . W chwili
obecnej  należy  jednak dopracować szczegóły  tej  sprawy.  W przedstawionym projekcie
uchwały Rady zwiększa się także  o kwotę 571 zł dochody powiatu / dotacja z Gminy / i
zmniejsza się składki na ubezpieczenia zdrowotne / dotacja Wojewody na wychowanków
Domów  Dziecka/.  W  związku  ze  zmianą  dochodów,  dokonuje  się  zmian  w  planie
wydatków, na ogólną kwotę 132.000 zł . W załączonym projekcie uchwały Rady dokonuje
się zmian w planie przychodów i wydatków środków specjalnych na koniec roku.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniował projekt uchwały RPB
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.

Ad. 18
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła członkom Zarządu pismo PZD

wraz z projektem umowy z Gminą Gródek dot. zimowego utrzymania dróg powiatowych /
zał. nr 28 /.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
umowy z Zarządem Gminy Gródek dot. zimowego utrzymania dróg powiatowych  na
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terenie  Gminy  Gródek  w  standardzie  co  najmniej  piątym,  upoważniając   do
reprezentacji Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu -
Panią Celinę Grażynę Wojciechowską  / zał. nr 29 /. Umowę przesłano Gminie, celem
podpisania.

Ad. 19
Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z projektem umowy z Gminą Tykocin

dot. wymiany krawężników i chodników na ul. 11-go Listopada / zał. nr 30 /. Wyjasnienia
w tej sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.

Zarząd  Powiatu,  jednogłosnie,  opowiedział  się  za  podpisaniem  powyższej
umowy,  upoważniając  do  złożenia  podpisów  Przewodniczącego  Zarządu-  Pana
Wiesława Pusza i członka Zarządu Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 20
Starosta  Białostocki  zreferował  członkom  Zarządu  sprawę  klasyfikacji  drogi,

stanowiącej  działkę Nr 1582/2, będącej częścią ul. Fabrycznej w Czarnej Białostockiej /
zał.  nr  31  /.  Powiatowy  zarząd  Dróg  w  Białymstoku  i  Wydział  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  przygotowały  mapki  sytuacyjne,  mające  na  celu  zobrazowanie  części
przedmiotowej ul. Fabrycznej.  Z uwagi na powstałą rozbieżność, sprawę odłożono do
kolejnego posiedzenia zarządu, zobowiązując WGKiN do dokładnej analizy tematu.

Ad. 21
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  przygotował  na  posiedzenie  Zarządu

informację  o  wykorzystaniu  środków  finansowych  Gmin  Powiatu  Białostockiego  w
remonty  dróg  powiatowych  /  zał.  nr  32  /.  Wyjasnienia  w  tej  sprawie  złożył  Starosta
Białostocki.

Zarząd Powiatu informację o wykorzystaniu środków finansowych przyjął do
wiadomości.

Ad. 22
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę wystąpienia

z wnioskiem do Wydziału Ksiąg Wieczystych w sprawie ujawnienia własności powiatu, po
komunalizacji  nieruchomości w Czarnej Białostockiej  o pow. 0,3096 ha, oznaczonej nr
geod. 1058 / zał. nr 33 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował wystąpienie z ww. wnioskiem do
Sądu  Rejonowego  w  Białymstoku,  upoważniając  do  jego  podpisania
Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu - Panią Celinę
Grażynę Wojciechowską.
Załatwienie sprawy zlecono Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 23
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  wyjaśniła,  iż  ZOZ-y  przekazały  powiatowi

protokołami PT nieruchomości. Zostały one ujęte w ewidencji, dlatego też należy podpisać
protokoły PT, gdyż jest  to  sprawa porządkująca. To czy te nieruchomości nie powinny
wrócić do Gminnych ośrodków Zdrowia, jest odrębną kwestią. Pani Skarbnik dodała, iż
powiat zwrócił się do Regionalnej Izby Obrachunkowej z pytaniem, w czyjej ostatecznie
ewidencji maja być te nieruchomości?
W  chwili  obecnej  na  razie  nie  ma  odpowiedzi,  wobec  czego  Zarząd  Powiatu  ww.
wyjaśnienia przyjął do wiadomości, upoważniając do podpisania protokołów PT Pana
Wiesława Pusza i Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.
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Ad. 24
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała,  iż  Zarząd  Powiatu  podjął

uchwałę  w sprawie  wypowiedzenia  geodezji  i  komunikacji  Łapom.  Wypowiedzenie  to
miało nastąpić 5 grudnia 2000 roku.  W międzyczasie trwały negocjacje o zatrzymanie
komunikacji w Gminie, w formie filii Starostwa Powiatowego w Białymstoku. W trakcie
tych rozmów  ustalono, iż komunikacja do końca roku zostanie w Gminie. Uchwała Nr
166/2000 Zarządu  Powiatu z  dnia 24 sierpnia 2000 roku,  wypowiadająca prowadzenie
zadań z geodezji i komunikacji określała datę 5 grudnia 2000 roku jako dzień przekazania
tych zadań do powiatu, wobec czego niezbędne jest podjęcie uchwały zmieniającej ww.
ustalenia.

Pani Wojciechowska przedłożyła zebranym pismo Zarządu Miejskiego w Łapach nr
ORO.0711/7/2000 z dnia 18 grudnia 2000 roku z prośbą o zmianę treści uchwały Zarządu
Powiatu w zakresie finansowania i  terminu wypowiedzenia komunikacji,  określając ich
prowadzenie  przez Gminę do końca roku 2000 / zał. nr 34 /. 

Starosta Białostocki zapoznał zebranych z kolejnym pismem Zarządu Miejskiego w
Łapach nr  ORO.0711-6/2000 z  dnia  18  grudnia  2000 roku,  podtrzymującym prośbę  o
utworzenie filii komunikacji w Łapach / zał. nr 35 /.

Zarząd  zobowiązał  Panią  Annę  Szczepańską,  odpowiedzialną  za  Wydział
Organizacyjny do przygotowania stosownego projektu uchwały Zarządu.

Do  czasu  wprowadzenia  zmian  w  Regulaminie  Organizacyjnym  Starostwa
Powiatowego  w  Białymstoku,  Zarząd  proponuje,  by  na  sesji  poddać  pod  głosowanie
Wysokiej Rady zapis w protokole:
" Rada Powiatu akceptuje działania Zarządu Powiatu, mające na celu utworzenie filii
Starostwa Powiatowego w Łapach".
Niemniej jednak Zarząd zadecydował, iż do końca br. pozostawia się prowadzenie zadań z
zakresu  komunikacji  w  Łapach,  przekazując  na  ten  cel  środki  finansowe  w
dotychczasowym wymiarze.

Ad. 25
Starosta  Białostockie  przedstawił  członkom Zarządu  pismo Rady  Pedagogicznej

Domu  Dziecka  w  Supraślu  dot.  przyznania  nauczycielom  dodatku  za  trudną  pracę  w
wysokości wyższej niż kwota 100 zł / zał. nr 36 / oraz pismo Dyrektora DD w Supraślu w
tej samej sprawie / zał. nr 37 /.

Zarząd Powiatu, po dyskusji,  uznając przedmiotowe argumenty, zobowiązał
się do ponownej analizy problemu w nowym, 2001 roku,  w momencie uchwalenia
przez RPB budżetu powiatu.

Ww.  pisma  przekazano  do  wiadomości  Przewodniczącemu  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Ad. 26
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zreferowała  członkom  Zarządu  wniosek

PCPR nr CPR.VIII.0714-26/00 z dnia 19 grudnia 2000 roku o rozważenie możliwości
przyznania dotacji Komendzie Białostockiej Chorągwi Związku Harcerstwa Polskiego w
wysokości  4.950 zł  /  zał.  nr 38 /.  Zapoznała  zebranych z projektem odpowiedzi  w tej
sprawie.

Zarząd  Powiatu,  po  wnikliwym  przeanalizowaniu  wniosku,  nie  widzi
możliwości  prawnych  udzielenia  dotacji.  Jednogłośnie  Zaakceptowano  treść
odpowiedzi,  upoważniając do jej  podpisania Przewodniczącego zarządu Powiatu -
Pana Wiesława Pusza / zał. nr 39 /.
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Ad. 27
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  wstępna  wersję  "Kalendarza  Imprez

Kulturalnych i Sportowych na terenie powiatu białostockiego w roku 2001" / zał. nr 40 /.
Po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem, Zarząd Powiatu zobowiązał Panią

Janinę  Czyżewską  do  ponownej  analizy  kalendarza,  mając  na  uwadze
wyszczególnienie  tych  imprez,  w  których  Starostwo  Powiatowe  jest
współorganizatorem lub też tych, które promują powiat.

Ad. 28
Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym harmonogram posiedzeń stałych Komisji

Rady Powiatu, zobowiązując członków Zarządu do uczestnictwa w tych posiedzeniach.

Ad. 29
Starosta Białostocki przedstawił zebranym informację z badania jakości pracy w

Liceum Ogólnokształcącym w Łapach, przedkładając członkom Zarządu raport "Mierzenie
jakości pracy szkoły" / zał. nr 41 /.
Taka  ocena  jest  prowadzona  we  wszystkich  szkołach  powiatowych.  Na  terenie
województwa podlaskiego do badania jakości pracy wytypowano dwa powiaty: białostocki
i bielski. Do końca marca 2001 roku będzie przeanalizowana jakość pracy we wszystkich
szkołach, co da wymierna ocenę pracy naszych szkół.

Zarząd ww. informacje przyjął do wiadomości.

Ad. 30
Pani  Anna  Szczepańska  -  Sekretarz  Powiatu  zreferowała  zebranym  działania,

majace na celu opracowanie i  przedstawienie Wysokiej Radzie projektu herbu Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  jednogłosnie  zaakceptował  projekt  umowy  w  tej  sprawie,
upoważniając do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu Powiatu - Pana Wiesława
Pusza  i członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. nr 42 /.

Ad. 31
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  sprawę  dot.  zamieszczenia  życzeń

świątecznych  mieszkańcom  powiatu,  na  łamach  lokalnej  prasy.  Zgodnie  z  uzyskaną
informacją, koszt zamieszczenia życzeń przedstawia się następująco:
1. "Gazeta Współczesna "   - 1.777,86 zł
2. "Kurier Poranny"            - 1.789 zł i podobnie inne gazety.

Mając na uwadze bardzo wysoki koszt zamieszczenia życzeń świątecznych w
gazetach,  Zarząd Powiatu jednogłosnie uznał,  iż  nie  zostaną one zamieszczone na
łamach prasy.

Ad. 32
Pani  Skarbnik  przypomniała,  iż  na  Komisji  Finansowo-  Gospodarczej  będzie

omawiany projekt uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok. Zbliża
się koniec roku, więc należałoby podjąć pewne decyzje dot. budynku przy ul. Borsuczej 2
w  Białymstoku.  Pani  Kalińska  przeprowadziła  konsultację  z  Regionalną  Izbą
Obrachunkowa w Białymstoku dot.  przekazania środków na rachunek inwestycyjny,  w
związku z zakupem budynku w przyszłym roku.
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Starosta  Białostocki  zasugerował,  by  przed  podpisaniem  aktu  notarialnego
sporządzić protokół uzgodnień pomiędzy stronami, który gwarantowałby utrzymanie ceny
na dotychczasowym poziomie.

Również w sprawach różnych, Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu
fakty,  które  przemawiają  za  nie  przyznaniem  nagrody  Starosty  Panu  Wacławowi
Muszyńskiemu - Dyrektorowi Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu.

Pani  Skarbnik wyjaśniła,  iż  przeprowadzono zaplanowaną kontrolę  w ZSMR w
Supraślu, a szczególnie w warsztatach szkolnych. W szkole nie stwierdzono poważnych
zaniedbań,  natomiast  w  warsztatach  sytuacja  jest  bardzo  zła.  Brak  jest  podstawowej
dokumentacji,  opisującej  zasady  prowadzenia  rachunkowości.  Raporty  kasowe  są
nieprawidłowe,  czyli  przychody  i  rozchody  nie  współgrają.  Rozchody  są  wyższe  od
przychodów,  w  momencie  kiedy  nie  ma  stanu  początkowego.  Rok  1998  jest  nie
zakończony , rok 1999 w "ołówku". Ostatnia inwentaryzacja była przeprowadzana w roku
1992.  Żadnej  kontroli,  od  czasu  funkcjonowania  warsztatów  nie  było,  Kierownik
warsztatów  nie  wykonywał  więc  swoich  obowiązków  i  nie  był  nadzorowany  przez
Dyrektora i Główną Księgową.

Zarząd Powiatu jednogłosnie poparł stanowisko Starosty w tej kwestii.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono o godz. 1500.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko – Członek Zarządu
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